

研究阐释党的十九大精神

相信协同的力量：央-地产业政策协同性与企业创新

阳 镇 陈 劲 凌鸿程 (3)

财政垂直失衡、公共支出偏向与经济高质量发展

韦东明 顾乃华 魏嘉辉 (23)

地区质量声誉、质量阶梯位置与企业市场存活

——声誉提升助力高质量发展的微观视角

叶 迪 刘景卿 (44)

新时代发展经济学研究

新型城镇化、公共服务受益均等与城乡收入差距

周心怡 李 南 龚 锋 (61)

开发区设立对企业出口产品质量的影响

——基于高技能人才质量匹配视角的研究

杨 烨 谢建国 (83)

货币政策适度性、银行信贷歧视与非金融企业杠杆分化

韩 珣 马思超 (103)

外汇风险对冲、融资约束与现金股利分配

杨胜刚 王 芎 张欣琦 阳 旻 (119)

遗传经济学：理论、方法及其在经济学研究中的应用

朱 晨 赵启然 王 俊 司 伟 (134)

经常账户研究的百年回顾：均衡、暂时失衡与持续失衡

刘晓辉 任建武 张 璟 (149)



ECONOMIC REVIEW

A Core Journal in China
A Core Journal in Humanities and Social Sciences in China
A Journal Indexed in the CSSCI
A Top Journal in Economics in China
A Journal Financially Supported by the National Social Science Foundation of China

Vol.228
No.2 2021
March/April

Published by Wuhan University

Believing the Power of Synergy: Central-Local Industrial Policy Synergy and

Enterprise Innovation

Yang Zhen, Chen Jin and Ling Hongcheng (3)

Vertical Fiscal Imbalance, Public Expenditure Bias and High-Quality Economic Development

Wei Dongming, Gu Naihua and Wei Jiahui (23)

Regional Quality Reputation, Position on the Quality Ladder and Enterprise Survival:

A Micro Perspective of Reputation Contributing to High-Quality Development

Ye Di and Liu Jingqing (44)

New Urbanization, Equalization of Public Services and Urban-Rural Income Gap

Zhou Xinyi, Li Nan and Gong Feng (61)

The Influence of Development Zones on the Quality of Export Products:

A Perspective of the Quality Matching of High-Skilled Labor

Yang Ye and Xie Jianguo (83)

Monetary Policy Moderation, Bank Credit Discrimination and Leverage Differentiation of

Non-financial Enterprises

Han Xun and Ma Sichao (103)

Foreign Exchange Risk Hedging, Financial Constraints and Cash Dividend Distribution

Yang Shenggang, Wang Shao, Zhang Xinqi and Yang Yang (119)

Genoeconomics: Theories, Methods and Applications in Economic Research

Zhu Chen, Zhao Qiran, Wang Jun and Si Wei (134)

A Century Review on Current Account: Balances versus Temporary and Sustained Imbalances

Liu Xiaohui, Ren Jianwu and Zhang Jing (149)